
Mým záměrem byla realizace kontaktního zateplovacího systému na rodinném domku, který sestává 

ze staré části a nové přístavby. Odlišnost objektů si vyžadovala rozdílnou volbu materiálů a řešení 

mnoha detailů. Volba padla na firmu Profibau reprezentovanou panem Jouzou jako stavbyvedoucím, 

protože jím navržené technické řešení odpovídalo nejvíce mým představám. Během realizace se 

pracovníci firmy vyhnuli často zmiňovaným chybám, o nichž se v souvislosti s instalací KZS hovoří. Dle 

mého soudu pracovali pečlivě a se zjevnou zkušeností. Byli dokonce schopni provést i rekonstrukci 

střechy, která původně nebyla součástí zakázky. 

 

Celkově jsem byl s firmou spokojen a určitě bych ji dále doporučil. 
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